
Dz-06.0021.2.30.2023 

 

PROTOKÓŁ 
Z 41 POSIEDZENIA ZDALNEGO KOMISJI KULTURY I SZTUKI 

 

w dniu 24.05.2023 r. 
Skład komisji 

 

 

Posiedzenie zdalne odbyło się w godz. od 21.10 do 21.40 

Posiedzenie prowadził: Waldemar Antosiewicz 

 

Lista obecności - w załączeniu  
Proszę wpisać każdą z omawianych spraw i odpowiadający jej: wniosek, opinię lub projekt uchwały wraz z wynikiem głosowania  

 
Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Opinie dotyczące projektów uchwał. 

4. Omówienie pism dedykowanych na komisję. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Oświadczenia i komunikaty. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. pkt 1 

Otwarto posiedzenie i uznano jego prawomocność w związku z obecnością wszystkich 

członków Komisji Kultury i Sztuki. 

 

Ad. pkt 2 

Przyjęto porządek obrad. 
 

Ad. pkt 3 

Wszyscy członkowie Komisji jednogłośnie zgodzili się na propozycję Radnego Tomasza 

Fabiańczyka, aby w załączniku do druku nr 433 zamienić brzmienie ostatniej pozycji w pkt. I 

tj „Dofinansowanie działalności zespołu „Kapela Bronowicka” stwierdzeniem 

„Dofinansowanie działalności zespołu folklorystycznego”. 

 

Po debacie nad drukiem nr 433 tj. dot. wstępnego podziału środków na rok 2024 po dyskusji 

zarządzono głosowanie w wyniku którego trzy osoby głosowały za poparciem projektu 

uchwały, jedna osoba się wstrzymała, nikt nie był przeciw. 

 

 

IMIĘ I NAZWISKO 

WALDEMAR ANTOSIEWICZ 

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI 

TOMASZ FABIAŃCZYK 

ADAM GOCH 

MARCIN KOTEK 



Ad. pkt 4 

Po dyskusji w sprawie otrzymanego pisma o przyznaniu dodatkowych środków na rzecz KK 

Mydlniki wszyscy członkowie Komisji poparli potrzeby finansowe zawarte w tym piśmie. 

W sprawie pisma dot. przygotowania przewodnika książkowego o dzielnicy VI wszyscy 

zgodzili się z sugestią, że najlepiej rozeznać to, w jaki sposób finansowały przewodnik inne 

dzielnice Krakowa. Wyrażono także wątpliwość czy Rada Dzielnicy powinna finansować 

przewodnik „w ciemno” nie znając do końca koncepcji, objętości, zawartości merytorycznej  

i jakości planowanego wydania. 

Ad. pkt 5 

W związku z pogłoskami o rzekomej dewastacji Przewodniczący Komisji poprosił o 

sprawdzenie stanu tablicy informacyjnej na Forcie w Mydlnikach Trasy Kult-Hist. Marcin 

Kotek zgodził się wyjaśnić tą sprawę. 

Ad. pkt 6 

Wspomniano o nadchodzącym festynie z okazji Dnia Mydlnik 

Ad. pkt 7 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 
 
 
 
Podpis protokolanta:                                                                              Podpis prowadzącego: 
 
Waldemar Antosiewicz                                                                          Waldemar Antosiewicz 
 


